
 

 
 

 

 

 

 

 
PROTOKOLL Nr 9 

 

Datum: Tisdag 13/11 2018 

Tid: 18:30 

Plats: Thordéngården. 

 

Närvarande 

Leif Lindvärn, Catharina Kristiansson, Elisabeth Scott och Johan Brinck. 

 

§ 1 Mötets öppnande 

  Leif hälsar alla välkomna. 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

  Godkändes 

 

§ 3 Val av justeringsman 

                 Catharina Kristiansson        

 

§ 4 Rapporter och skrivelser 

Johan och Bettan har haft ett möte angående futsal 2019/20. Detta 

redovisades här och kommer skickas ut per mail. 

 

  Bengt Bäckman och Johan har deltagit i ett SISU-möte på Hotell 

Bohusgården. Mycket intressant och bra information. 

 

§ 5 Rapport från senaste styrelsemötet 

  Leif rapporterar från styrelsemötet.  

   

§ 6 Att Göra-lista 

  Se sist i protokollet. 

 

§ 7 U 19-U15  

Christian i U19 och Peter i U17 har förlängt ytterligare 1 år. Mikael Frick 

blir målvaktstränare i U17-19. Vi söker fortfarande assisterande tränare i 

dessa trupper. Till U15-laget finns lite olika alternativ, när vi har lite mer 

information kallar vi till föräldramöte 

 

U19 har spelat kval mot IFK, vi vann kvalet och är klart för spel U19-

serien 2019. 

 

U17 och U19 deltar i årets Ligacup, U19 har redan startat och U17 drar 

igång nu till helgen. 

  Till nästa års U17 trupp är det nu 7 nya spelare som anslutit. 

   

U17u gör sitt sista framträdande nu till helgen i Uddevallakannan, sedan 

upphör detta laget. Spelare som tillhört detta lag flyttas nu till U19 och 

U17. 



§ 8 Pojklag 13-14 år 

Tre matcher har spelats i Futsal-DM, utav dessa är det 2 vinster.  Laget 

deltar i Uddevallakannan 24-25/11.  

 

§ 9 Pojklag 8-12 år 

Klagomål har inkommit på att A-laget drar över på tiden, hade varit bra 

om dom kunde hört av sig så man är beredd. 

 

P8 har fått ytterligare en tränare, Anders Sandegård. Mycket positivt då 

tränarstaben då utökats till 5 ledare. 

 

  I övrigt känns det bra i de olika grupperna. 

 

§ 10 Oddevolds Fotbollsskola (5-7 år) 

P11 går upp nästa år och blir pojklag, i detta laget finns det 5 ledare, 

vilket är positivt. 

 

P12 har blivit ytterligare några till, P13 är nästan 40 st killar. 

 

§   11 Åtgärdslista 

Inget att rapportera. 

 

§  12  Elitcertifiering  

 Arbetet pågår, ska vara inlämnat den 23/11.  

 

§  13 Utbildning 

 Inget nytt att rapportera. 

 

§  14 U-ledarträffen 4/12 

 Lite saker att ta upp är Kick Offen, vikten av att ha föräldragrupp och 

andra ansvarsområden för föräldrarna. 

  

§  15 Övriga frågor 

  

§  16 Nästa möte  

 10/12-2018 

 

§  17 Avslutning 

 Leif tackade för visat intresse o avslutade därefter mötet. 

  

 


